
 

 

 

 

 

Referat styremøte 4.september 2023 

Tilstede: Odd Helge Sukuvara, Marthe Krumsvik, Bjørn Andre Troli, Paul Hofseth, Gry Helander Våga, 
Joachim Berg, Paul S Hansen, Jan Hofseth, Marie Hortman 

 

Sak 1 – Postliste 
Leder orienterte om innkommen post 
 
Sak 2 – Avtale med Skytterlaget 
Leder orienterte om status på prosess. 
Eldre avtale gjelder da avtale ikke er ferdigforhandlet. 
 
Sak 3- FeFo og Grønneset 
Grønneset er tinglyst på Vadsø JFF 
Detaljert avtale er ikke ferdig. Må vurderes hva status mht. klubbhytte er. 
Tas tidligst i 2024. 
 
Sak 4 – Økonomi 
Høyt forbruk som er forventet. 
Kommer inn midler etter rapporteringer utover høsten. 
Viktig å gjennomføre prosjekt og rapporteringer. 
 
Sak 5 – Våpenkasun- Heia Vadsø 
Prosjekt våpenkasun er snarlig fullført og vil bli rapportert inn til Heia Vadsø for utbetaling av 
prosjektmidler. 
 
 
 
 



Sak 6 – Bane 2- Heia Vadsø 
Prosjekt bane 2 er i prosess med at kaster og datec er kjøpt inn. 
Rør er hentet inn. 
Kabel er skaffe 
Må fullføres i 2024 med installasjon av kaster og akustikk samt kjøring av 
nybegynnertreninger utover sesongen. 
Må rapporteres til Heia Vadsø høst 2024. 
 
Sak 7 – Rifler – Heia Vadsø 
Ingen informasjon om prosess foreligger. 
Jegerprøveinstruktører (3 stk) vil ha ansvar for kjøring av prosess da det er den grupperingen 
som har spilt inn behov. 
Må rapporteres inn etter gjennomføring. 
 
Sak 8 -Rapport Frifond- NJFF 
Leirdueutvalget kjører 5 ekstra aktiviteter for ungdom for å oppnå mål om 32 aktiviteter (krav 
iht. tildeling). Fordelingsnøkkel på midler til utvalg sendes kassere etter innlevert rapport for 
fordeling av midler til utvalg. 
 
Sak 9 - Andre rapporter NJFF 
Leder minner de med ansvar om å rapportere ift. søknader samt gjennomføre resterende 
aktiviteter som er omsøkt. 
 
Sak 10- Studieforbundet 
Få innlagte søknader til studieforbundet. 
Er sendt inn og fått tildeling på 3 kurs, 1 storvilt, 1 leirdue og jegerprøven. 
 
Sak 11 - 75 års jubileum 
Skytterhuset er booket 11. november 
Må lage invitasjon til æresmedlemmer 
Må lage invitasjon til medlemmer 
Må vurdere servering 
Må vurdere underholdning 
 
 

Eventuelt 

-Minner om at prosjekt med maling må fullføres 

-Behov for dører på skeetbanen – Paul H og BAT ser på saken 

- Det kjøpes inn lader til hovedkaster på bane 1 grunnet feil på likeretter 

- Det å stå på deltagerliste ved arrangement faller ikke under personvern da det kun er navn og ingen 
annen informasjon som deles. Dersom annet hadde vært tilfelle kan man ikke ha lister ved deltagelse 
på konkurranse og andre arrangement i regi av en forening. 

 

 


